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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Совершенствование механизма формирования государственного задания на оказание государственных услуг культурно-досуговыми учреждениями (на примере Выборгского района Санкт-Петербурга)». Данная работа посвящена исследованию порядка формирования государственного задания на примере культурно-досуговых учреждений Выборгского района Санкт-Петербурга для формулировки предложений по совершенствованию данного механизма. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.	Анализ правовых основ и организационных механизмов формирования государственного задания на оказание государственных услуг. 2.	Анализ формирования государственного задания на оказание государственных услуг учреждениями культурно-досугового типа Выборгского района Санкт-Петербурга. 3. Определение проблем, возникающих при формировании государственного задания, и предлагаемые пути их решения. 4.	Разработка предложений по совершенствованию механизма формирования государственного задания и оценка их результативности. Работа проведена на базе администрации Выборгского района Санкт-Петербурга, где собиралась значительная часть материала о работе культурно-досуговых учреждений Выборгского района Санкт-Петербурга: показатели плана финансово-хозяйственной деятельности; показатели государственного задания; распределение субсидии на финансовое обеспечение выполнения государственного задания в разрезе оказываемых услуг; методика оценки эффективности работы. В процессе работы были использованы следующие методы исследований: теоретический анализ, обобщение и интерпретации практических данных. В результате проведенного анализа выявлены проблемы, возникающие при формировании государственного задания и предложены способы их решения.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is "Improving the mechanism for formation of a state assignment for provision of public services by cultural and leisure institutions (on the example of the Vyborgskiy district of St. Petersburg)". The given work is devoted to studying a procedure of a state assignment formation on the example of cultural and leisure institutions in the Vyborgskiy district of St. Petersburg in order to formulate proposals for improving this mechanism. Tasks that were solved during the study: 1.	Analysis of legal framework and organizational mechanisms for the formation of the state assignment for the public services provision. 2.	 Analysis of the formation of the state assignment for the public services provision by cultural and leisure institutions in the Vyborgskiy district of St. Petersburg. 3.	 Determination of the problems arising during the state assignment formation and proposed ways of solving them. 4.	 Development of proposals for improving the mechanism for the state assignments formation and assessing their effectiveness. The work was fulfilled on the basis of the administration of the Vyborgskiy district of St. Petersburg, where a significant part of the materials on the work of cultural and leisure institutions in the Vyborgskiy district of St. Petersburg was collected: indicators of the plan of financial and economic activities; indicators of the state assignment; subsidy distribution for financial support of fulfillment of the state assignment in the context of the services provided, method of evaluating. In the course of the work the following research methods were used: theoretical analysis, generalization and interpretation of practical data. The analysis resulted into identification of the problems arising during the formation of the state assignment and methods of their solution were proposed.
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